
Referat elevråd  

Når: 12.juni klokken 1330 Sted: Kaffehøla 

Tilstede: Elever fra 4. til 9. trinn var representert, Else og Ingrid O (ref). 

Saksliste    

- Evaluering av skoleåret 24/25 
- Saker fra klassene  
- Oppsummering og avslutning 
- Eventuelt 

 
1. Evaluering av skoleåret 24/25 

Ungdomstrinnet: 

- Kaotisk siste halvår med bytte av lærer, vikar. 
- Timeplan og tidspunkter har vært utfordrende  
- Får lite gjort i timene 
- Lite grunnlag for vurdering  
- Det sosiale har vært positivt, med aktiviteter på tvers av klassetrinn 
- Skolefrokost og sofa oppe har vært positivt 

Generelt: 

- Fornøyd med hele vegger på toalettene 
- Fornøyd med nettene i ballbingen er strammet opp 
2. Saker fra klassene 

Ingen saker fra klassene. 

3. Oppsummering og avslutning 

Neste skole år ønskes det; 

-  sosiale aktiviteter og turer.  
-  åpen gymsal for ungdomstrinnet i noen friminutt 
- Jobbe med skolemiljø 
- Gjennomføring av klassesens time, elevene ønsker støtte til dette. 

 
4. Eventuelt 

Rektor informerer om at skolen har fått beskjed om at det per tiden en innkjøpsstopp. 
Det betyr at skolen ikke får kjøpe inn utstyr, og kan bare bruke penger dersom det er helt 
nødvendig. 


